



KF2, Suzuka: Asia-Pacific title for Arata Saeki

13.11.2011



In the Final, Shuehi Hayashi (Birel-Parilla) made a fast start in front of Max Klingby-Silver (Birel-BMB) and Damiano Fioravanti (Tony Kart-Vortex). But on lap 5 the Japanese driver dropped to 3rd and Klingby-Silver charged into a lead which grew lap by lap. He was far in front at half way but by two-thirds race distance, Arata Saeki (FA Kart-Vortex) was closing fast. The gap came down and it was no surprise when he took the lead on lap 20. So the Dane had to be content with 2nd place with Fioravanti taking 3rd place to squeeze Hayashi off the podium.

Saeki was delighted with his win. 'I am very, very happy to come from 14th on the grid up to the front and passing many good rivals. I felt very confident in the handling of my kart.'

Klingby-Silver was clear in the cause of defeat. 'We made the wrong tyre choice for the 24 lap race. I couldn't do anything to defend against the pass by Saeki, but I am still very happy to be on the podium'.

KF2, Suzuka: Arata Saeki, Champion d Asie-Pacifique

Le Japonais Shuehi Hayashi (Birel-Parilla) fut le plus prompt à s'élancer en finale, devant le Danois Max Klingby-Silver (Birel-BMB) et l'Italien Damiano Fioravanti (Tony Kart-Vortex). Au 5^{ème} tour toutefois, Hayashi retombait à la 3^{ème} place, Klinkby-Silver se portent en tête et augmentant même son avance au fil des tours. A mi-course, son avance paraissait confortable, mais la menace ne venait pas de ses poursuivants les plus directs, mais du Japonais Arata Saeki (FA Kart-Vortex), qui n'était parti que de la 7^{ème} ligne. À 4 tours du but, Saeki se défaisait facilement du Danois et s'envolait vers une victoire pleine de panache. Klinkby-Silver et Fioravanti l'ont accompagné sur le podium final.

Saeki était évident au septième ciel. 'Je suis très, très heureux, d'une part parce que je ne partais que de la 14^{ème} place et d'autre part, parce qu'il m'a fallu remonter et passer quelques pilotes réputés rapides. Plus la course avançait, plus j'étais en confiance avec mon kart.'

Klingby-Silver, pour sa part, demeurait satisfait. 'Ce sont les pneus qui ont causé notre perte. Je n'ai rien pu faire face à Saeki, mais ce podium reste malgré tout un excellent résultat.'